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16§ Terveysasemaverkkoselvitys 

 

Esitän, että hyvinvointivaliokunta toteaa vaihtoehtojen arvioinnin tietoonsa saatetuksi ja esittää 

kaupunginhallitukselle terveysasemaverkon uudistamista, siten että toimintaa jatketaan toistaiseksi kaikilla 

4:llä terveysasemalla ja lisäksi toiminta aloitetaan uudelleen myös Mellilän terveysasemalla. 

 

Perustelu: Mellilän terveysaseman toiminta loppui vuonna 2018 väitettyjen sisäilmaongelmien vuoksi. 

Näistä sisäilmaongelmista ei valiokunnalle ole esitetty mitään näyttöä. Lisäksi hallituksen esitys sosiaali- ja 

terveydenhuollon järjestämisestä on parhaillaan eduskunnan käsittelyssä. Esityksessä on mukana useita 

malleja kuntien omistuksessa ja sosiaali- ja terveydenhuollon käytössä olevien kiinteistöjen siirtymisestä 

hyvinvointialueille. Yksi vaihtoehto on kiinteistöjen vuokraus kunnalta. Lakiesitys sisältää myös kirjauksen, 

että mikäli sosiaali- ja terveydenhuollon kiinteistöjä jäisi jatkossa käyttämättä, ja tämä aiheuttaisi kunnille 

merkittäviä kustannuksia, olisi valtio velvollinen kompensoimaan nämä kustannukset valtionosuuksien 

korotuksilla. Mielestäni onkin perusteetonta nyt, vain 2 vuotta ennen sote-uudistuksen voimaantuloa ja 

sosiaali- ja terveydenhuollon järjestämisvatuun siirtymistä hyvinvointialueelle, tehdä kuntatasolla 

muutoksia palveluverkkoon. Etenkin kun sote-uudsitusta koskevat lait ovat vasta luonnosasteella, emmekä 

näin ollen voi luotettavasti arvioida sote-uudistuksen vaikutuksia palveluverkkoomme.  


